

**27 – 30 Apr 2024**

**Circular (4) – Access to AsiaWorld-Expo**

<b>Free shuttle bus to Hong Kong International Printing &amp; Packaging Fair</b>		
<b>Pick-up Locations</b>	<b>27 – 29 April</b>	<b>30 April</b>
<b>Hung Hom / Tsim Sha Tsui –</b> MTR Hung Hom Station Exit C2 (Layby under the footbridge connecting the mall) / 10 Middle Road (Near Post Office)	8:30am – 3pm (every 30 mins)	8:30am – 2pm (every 30 mins)
<b>Drop-off Locations</b>	<b>Departure from AsiaWorld-Expo</b>	
	<b>27 - 29 April</b>	<b>30 April</b>
<b>Hung Hom / Tsim Sha Tsui –</b> MTR Hung Hom Station Exit C2 (Layby under the footbridge connecting the mall) / 10 Middle Road (Near Post Office)	12noon – 6:30pm (every 30 mins)	12noon – 5:30pm (every 30 mins)
<b>We also offer circular free shuttle bus service on 27-30 April, to and from Hong Kong International Printing &amp; Packaging Fair (at AWE) and Hong Kong Gifts &amp; Premium Fair (at HKCEC)</b>		
<b>Pick-up Locations</b>	<b>27 - 29 April</b>	<b>30 April</b>
<b>Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC) (SME Centre)&gt; AsiaWorld-Expo (AWE)</b>	8:30am – 3pm (every 30 mins)	8:30am – 2pm (every 30 mins)
<b>AsiaWorld-Expo (AWE) &gt; Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC) (SME Centre)&gt;</b>	12noon – 6:30pm (every 30 mins)	12noon – 5:30pm (every 30 mins)

Note: The above timetable will be subject to change according to the traffic condition. The organiser reserves the final right to change the schedule without prior notice. Shuttle Bus service is for the use of registered exhibitors and visitors to the Fairs only. This service is provided for passengers only and not for transportation of goods. Hand baggage which exceeds (56cm X 36cm X 23cm) will not be allowed to carry onboard. The Organiser has sole discretion to deny access to the bus service. Seating is provided on a first-come-first-served basis. For enquiries, please contact HKTDC customer service hotline at (852) 1830668.

27 – 30 Apr 2024

**Airport Express HK\$60 Special Same-Day Return Fare Tickets Service  
at Hong Kong Station, Kowloon Station and AsiaWorld-Expo**

Holders of valid event proof\* are entitled to redeem round-trip Airport Express tickets between AsiaWorld-Expo Station and Hong Kong Station or Kowloon Station at just HK\$60 with an Octopus.

**Redemption counters:**

- Hong Kong Station – L2 Trains to Airport and AsiaWorld-Expo (next to the Airport Express Shuttle Bus Counter)
- Kowloon Station – L2 Trains to Airport and AsiaWorld-Expo
- AsiaWorld-Expo – 1/F, AsiaWorld-Expo Customer Service Counter (near ALE Exit A of MTR Station)

**Redemption counter opening hours:**

<u>Date</u>	<u>Hong Kong / Kowloon Station</u>	<u>AsiaWorld-Expo</u>
27 April	9:00am – 4:00pm	12:30pm-7:30pm
28-29 April	8:30am – 4:00pm	11:30am-7:30pm
30 April	8:30am – 1:30pm	11:30am-5:30pm

For details: [www.asiaworld-expo.com](http://www.asiaworld-expo.com) or (852) 3606 8880

**\*Event proof:**

For exhibitors : please present your exhibitor badge or business card

**Remarks:**

- The Redemption Counters are operated by the AsiaWorld-Expo.
- All matters and disputes are subject to the final decision of the AsiaWorld-Expo.

### 通告(4) - 前往亞洲國際博覽館

前往香港國際印刷及包裝展		
乘車地點	4月27至29日	4月30日
紅磡 / 尖沙咀 港鐵紅磡站 C2 出口 (連接商場的行人天橋下的避車處) / 中間道 10 號 (近郵政局)	上午 8 時半至下午 3 時 (每 30 分鐘一班)	上午 8 時半至下午 2 時 (每 30 分鐘一班)
回程巴士服務		
下車地點	由亞洲國際博覽館開出	
	4月27至29日	4月30日
紅磡 / 尖沙咀 港鐵紅磡站 C2 出口 (連接商場的行人天橋下的避車處) / 中間道 10 號 (近郵政局)	中午 12 時至下午 6 時 30 分 (每 30 分鐘一班)	中午 12 時至下午 5 時 30 分 (每 30 分鐘一班)
另備有循環穿梭巴士於 4 月 27 至 30 日往來 於香港會議展覽中心舉行之「香港禮品及贈品展」及 於亞洲國際博覽館舉行之 「香港國際印刷及包裝展」		
乘車地點	4月27至29日	4月30日
香港會議展覽中心 (博覽道中入口, 中小企 服務中心外面) > 亞洲國際博覽館	上午 8 時半至下午 3 時 (每 30 分鐘一班)	上午 8 時半至下午 2 時 (每 30 分鐘一班)
亞洲國際博覽館 > 香港會議展覽中心 (博覽道中入口, 中小 企服務中心外面)	中午 12 時至下午 6 時 30 分 (每 30 分鐘一班)	中午 12 時至下午 5 時 30 分 (每 30 分鐘一班)

註: 以上之時間表會因應路面交通情況而有所調整, 主辦單位將保留最終決定權更改有關服務, 恕不另行通知。免費巴士僅供展覽會的登記參展商及訪客使用, 恕不接受乘客攜帶大件行李 (即體積超過 56 厘米 X 36 厘米 X 23 厘米) 及運送貨物, 座位有限, 先到先得。如有查詢, 請致電香港貿發局客戶服務熱線 (852) 1830668。

**機場快綫 -以特別車費港幣\$60 即日來回博覽館站及香港站或九龍站**

只要憑即日活動證明\*，即可於機場快綫香港站，九龍站或博覽館內之特設櫃台，使用八達通卡以港幣\$60 換購即日來回博覽館站車票乙張。

**換購櫃台：**

- 機場快綫香港站 – L 2 層 往返機場/博覽館 (位於機場快綫免費穿梭巴士櫃位旁)
- 機場快綫九龍站 – L 2 層 往返機場/博覽館
- 博覽館 – 亞洲國際博覽館一樓客戶服務處(近機鐵 A 出口)

**換購櫃台開放時間：**

日期	香港站或九龍站	博覽館
4 月 27 日	上午 9 時 00 分至下午 4 時 00 分	中午 12 時 30 分至下午 7 時 30 分
4 月 28 至 29 日	上午 8 時 30 分至下午 4 時 00 分	上午 11 時 30 分至下午 7 時 30 分
4 月 30 日	上午 8 時 30 分至下午 1 時 30 分	上午 11 時 30 分至下午 5 時 30 分

查詢: [www.asiaworld-expo.com](http://www.asiaworld-expo.com) 或(852) 3606 8880

**\*活動證明：**

參展商 : 請出示參展商證或名片

**備註：**

- 此換購櫃台由亞洲國際博覽館安排。
- 如有任何爭議，亞洲國際博覽館保留最終決定權。